
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA 

I SPRAW SOCJALNYCH ZA MIESIĄCE  LIPIEC, SIERPIEŃ, WRZESIEŃ 2023 ROKU. 

W  wymienionych miesiącach Komisja obradowała  : 13 lipca na Komisjach Połączonych i na 

Sesji RM , 24 sierpnia na Komisjach Połączonych i na Sesji RM, 19 września na Komisji 

branżowej i 26 września na Komisjach Połączonych . 

Komisja zajmowała się następującymi tematami: 

1.Przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2.Analizą rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na nowy rok szkolny. 

3.Analizą ofert oraz możliwości realizacji zajęć w okresie wakacji przez Placówki Oświatowe. 

4.Przyjeciem informacji o projektach związanych  z pozyskiwaniem środków 

pozabudżetowych dla szkół i przedszkoli, kontynuacja dotychczasowych oraz plany nowych 

projektów. 

5.Stanem przygotowania Placówek Oświatowych na rok szkolny 2023/2024-spotkanie z 

Dyrektorami Placówek Oświatowych w UM. 

6.Spotnienie z Dyrektorami  szkół średnich LO i ZSGH z terenu naszego miasta Wisła . 

7.Wnioskami do budżetu na 2024 rok. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie ,,za”. 

W punkcie drugim posiedzenia Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot przedstawiła przygotowany 

materiał. 

Omawiano rekrutację oraz możliwości zapisywania dzieci do przedszkoli. 

 Materiał stanowi załącznik do protokołu w głosowaniu ,,za” jednogłośnie. 

Podczas analizy zajęć, w których uczestniczyli uczniowie w okresie wakacji stwierdzono, że  w 

tym roku  wszystkie szkoły bardzo dobrze  się przygotowały , zajęcia były zróżnicowane.  

W głosowaniu za przyjęciem materiału jednogłośnie ,,za” 

Przygotowany materiał znajduje się w załączniku do protokołu. 

W następnym punkcie omawiano stan przygotowania Placówek Oświatowych na nowy rok 

szkolny. Dyskutowano na temat arkuszy organizacyjnych szkół ich aneksach , ilości etatów, 

ilości uczniów w klasach i placówkach ,dodatkowych godzin w ramach zindywidualizowanej 



ścieżki kształcenia oraz dużych inwestycjach  takich jak budowie sali gimnastycznej przy ZSP 

nr2  w Malince oraz modernizacji elewacji budynku Przedszkola  nr 3 w nowej Osadzie. 

Na zaproszenie Komisji w dalszej części spotkania odpowiedzieli wszyscy Dyrektorzy 

Placówek Oświatowych z terenu  miasta Wisła. 

Joanna Leszczyńska-Dyrektor SP Nr1 

Alicja Pieszka -Dyrektor SPNr2 

Grażyna Staniek- Dyrektor ZSP Nr2 

Barbara Stefańska- Dyrektor ZSP nr1 

Katarzyna Czyż- Dyrektor SP Nr5 

Alicja Maciążek-Dyrektor ZPM 

Krystyna Cieślar –Jarząbek - Dyrektor LO 

Kornelia Zubek –Dyrektor ZSGH 

Omawiano tematy związane z tematyką posiedzenia .Następnie Dyrektorzy mieli okazję do 

przedstawienia osiągnięć naukowych jak i sportowych w swoich placówkach .Wspólnie 

zauważono ,że  brakuje nam pełno-wymiarowej hali sportowej w której mogłaby trenować 

nasza młodzież. Mamy w  LO nową klasę sportową wielkie osiągnięcia czego  świadectwem 

jest Gala Sportu Powiatu Cieszyńskiego 2023 w oraz ogromny potencjał w rozwoju 

koszykówki.  

 

Do budżetu na 2024 rok Komisja wystosowała 3 wnioski: 

1.Podjęcie działań i wyasygnowanie środków budżecie na regulację prawną nieruchomości 

znajdującej się na tzw. ,,Wembley” w celu wykonania tam miejsca rekreacyjno-

sportowego(pełnowymiarowych boisk do gry w koszykówkę, siatkówkę i ręczną). 

2.Zapewnienie środków w budżecie na wykonanie adaptacji pomieszczeń w SP Nr1- 1 piętro  

na potrzeby utworzenia oddziału przedszkolnego. 

3.Zapewnienie środków w budżecie na dostosowanie oddziałów przedszkolnych do 

przepisów PPOŻ w SP Nr2 i SP Nr4 

Na posiedzeniu połączonych Komisji omawiano materiały i uchwały przygotowane na sesję. 

 

                                                            Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia 



                                                                         i Spraw Socjalnych 

                                                                            Alicja Pilch 

 

 


